
Notulen Algemene Ledenvergadering Republiek 2023
Utrecht, Villa Jongerius, 4 november 2023.

Aanwezig:
Dagelijks Bestuur: Floris Müller (voorzitter), Floris Groot (secretaris en notulist), Job Telling
(penningmeester). Bij aanvang van de ALV zijn 53 leden aanwezig, gedurende de
vergadering komen er nog leden binnen.
NB: In gevallen waar de (volledige) namen van leden niet bekend zijn wordt in dit verslag de
voornaam of ‘een lid’ gebruikt.

1. Opening
Floris Muller opent om 10.05 uur de vergadering. Hij geeft namens het bestuur een
bestuursverklaring aan de ALV. Deze is terug te lezen op de website van Republiek.

2. Notulen ALV 2022
Er zijn geen vragen over de notulen van de ALV 2022. De notulen van de ALV 2022 worden
door de ALV aangenomen.

3. Ledenvoorstellen
Het bestuur heeft voor deze ALV geen ledenvoorstellen ontvangen. Het bestuur moedigt de
leden aan om volgend jaar met uitgewerkte voorstellen te komen. Tussentijds mogen ideeën
altijd gedeeld worden met secretaris Floris Groot (floris.groot@republiek.org) of community
manager Cees de Beer (cees.debeer@republiek.org).

Vragen:
Hans vraagt waarom Republiek niet zichtbaarder is geweest met koningsdag en prinsjesdag.
Floris Müller antwoordt dat Republiek op koningsdag zeer zichtbaar geweest is, en dat later
in de ALV de campagneactiviteiten verder toegelicht zullen worden.

Conny Bergé vraagt om duidelijkheid rondom de financiering van ledeninitiatieven en hoe
ledenvoorstellen ingezet kunnen worden om Republiek inhoudelijk uit te diepen.
Floris Müller antwoordt dat er geen ledenvoorstellen binnen zijn gekomen, terwijl er een
concreet formulier lag waarin leden konden aangeven wat zij willen doen en wat zij nodig
hebben. Algemeen Bestuurslid Willemien Sanders merkt op dat er gewerkt wordt aan
duidelijke kaders en afwegingen voor ledenvoorstellen.

4. Financiën
4.1 Financiële stukken 2022 en 2023
Vragen:
Conny Bergé vraagt bij welke bank Republiek zit en om toelichting voor het kleine
rentebedrag dat in 2022 is binnengekomen.
Job Telling antwoordt dat Republiek bij de ING zit. In het verleden heeft hij geprobeerd om
met de vereniging over te stappen maar dat is makkelijker gezegd dan gedaan. Tot nu toe is
het nog niet gelukt. Over de rente licht hij toe dat die eind 2022, na lange tijd negatief
geweest te zijn, begon op te lopen. Daardoor is er in 2022 een zeer klein bedrag
bijgeschreven aan rente.
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Mw. Baseliers geeft aan dat zij het verslag van de kascommissie over de financiën van 2022
niet gelezen heeft en vraagt om een korte samenvatting van de hoofdpunten.
Job Telling antwoordt dat de kascommissie in hun verslag ingaat op hun taak als commissie,
aangeven dat ze volledige toegang heeft gekregen tot de financiën en tot de
penningmeester en daarnaast enkele adviezen geeft. Alle adviezen zullen door het bestuur
overgenomen worden. Ten slotte stelt de kascommissie aan de ALV voor het bestuur
decharge te verlenen voor de financiële verantwoording over het jaar 2022.

Kees Koolmees vraagt of het verslag van de kascommissie ook ondertekend wordt.
Job Telling antwoordt dat dit nu niet gebeurd is maar dat dit in de toekomst wel zal
gebeuren.

Emma merkt op dat in het verslag van de kascommissie wordt beschreven dat de ‘nut en
noodzaak’ van uitgaven moet worden afgewogen en vraagt de penningmeester wat hiermee
bedoeld wordt.
Job Telling antwoordt dat het geld dat bij Republiek binnenkomt uitgegeven moet worden om
onze doelstellingen te bereiken, niet aan randzaken. Denk hierbij aan uitgaven aan de
administratie. Het bestuur is het met deze opmerking van de kascommissie eens en zal dit
proberen uit te voeren door onnodige kosten te voorkomen.

De ALV keurt het gevoerde financiële beleid over 2022 goed, neemt het verslag van de
kascommissie over en verleent het bestuur decharge voor de financiën van 2022 (conform
statuten art. 10.7).

4.2 Budget 2024
Vragen:
Wessel Fonck vraagt of de ingeschatte verlaging van de kosten voor administratie realistisch
is, aangezien deze kosten in 2022 juist overschreden zijn.
Job Telling geeft aan dat het budget ook dient als streefdoel en dat het doel van het bestuur
is om in 2024 (wederom) met de stofkam door de kosten heen te gaan om die te verlagen
waar mogelijk, zo ook de administratieve kosten.

De ALV keurt het budget voor 2024 goed (conform statuten art. 10.8).

4.3 Kascommissie 2023
De ALV benoemt Richard van Eekelen, Hans Maessen en Wessel Fonck als leden van de
kascommissie 2023.

5. Campagne
Campagnemanager Bram van Montfoort geeft een toelichting op de gevoerde campagne in
het afgelopen jaar.

6. Bestuursverkiezingen
Floris Müller kondigt aan dat Algemeen Bestuursleden Maurice Piek en Hans Maessen
vandaag aftreden. Namens de vereniging dankt hij hen voor hun inzet voor Republiek. Floris
Müller draagt het voorzitterschap van de ALV over aan Hans Maessen, voorzitter van de
kandidaatstellingscommissie, om de bestuursverkiezingen te leiden.



Hans Maessen licht het proces van de kandidaatstellingscommissie toe, dat geleid heeft tot
het voordragen van Emile Affolter en Hugo van Rooijen als Algemeen Bestuursleden en
Floris Müller voor herverkiezing als voorzitter. Hans Maessen stelt voor Ines en Jacque aan
te wijzen als telcommissie, daartegen is onder de aanwezigen geen bezwaar.

Emile Affolter, Hugo van Rooijen en Floris Müller lichten ieder hun kandidatuur toe aan de
ALV en beantwoorden enkele vragen van leden. Hierna gaat de ALV over tot schriftelijke
stemming over de kandidaten. De uitslag wordt voor het einde van de ALV (tijdens de
rondvraag) door de telcommissie bekendgemaakt.

Uitslagen bestuursverkiezingen:
Floris Müller: Voor: 58 Tegen: 0 Blanco: 2
Emile Affolter: Voor: 58 Tegen: 0 Blanco: 2
Hugo van Rooijen: Voor: 57 Tegen: 1 Blanco: 2

7. Statutenwijzigingen
Secretaris Floris Groot licht de door het bestuur voorgestelde statutenwijzigingen één voor
één toe aan de ALV. De ALV neemt de volgende besluiten:

● De voorgestelde toevoeging van artikel 2.3 is aangenomen.
● De voorgestelde wijziging van artikel 9.7 en 9.8 is aangenomen.
● De voorgestelde wijziging van artikel 9.21 is aangenomen.
● De voorgestelde wijziging van artikel 10.1 is aangenomen.
● De voorgestelde wijziging van artikel 10.4 is aangenomen.
● De voorgestelde wijziging van artikel 10.14 is aangenomen.
● De voorgestelde wijziging van artikel 4.1 en schrapping van 4.4 is aangenomen.
● De voorgestelde schrapping van artikel 10.13 is aangenomen.

8. Rondvraag
Cornelis van Gils geeft aan dat hij graag een Republiek Cafe in Breda wil organiseren en
vraagt of hij de contactinformatie van Republiek-leden uit de regio daarvoor mag inzien.
Floris Groot antwoordt dat dat niet kan i.v.m. privacyregels maar dat hij aanraadt contact op
te nemen met community manager Cees de Beer om te kijken wat wel mogelijk is.

Frank vraagt of hij een factsheet kan krijgen voor discussies.
Floris Müller antwoordt dat alle argumenten op de website te vinden zijn en dat hij deze
vraag daarom ziet als een aanmoediging om door te gaan met deze informatieverstrekking.

Warsha Doelam vraagt of het niet handiger is om rondom discussies voor het soort
Republiek naar buiten toe de neuzen één kant op te richten, zodat we sterker staan.
Floris Müller antwoordt dat het bestuur het daarmee eens is.

Een aanwezig lid vraagt wat de volgende kans voor ledenvoorstellen is.
Floris Groot antwoordt dat plannen met grote (financiële) impact op de vereniging pas op de
volgende ALV door de leden behandeld kunnen worden. Goede ideeën en initiatieven van
kleinere strekking kunnen tussentijds via e-mail met het bestuur en de community manager
gedeeld worden.



Kees Koolmees vraagt of de deelnemers aan Republiek-whatsappgroepen uitsluitend leden
van Republiek zijn of ook externen.
Bram van Montfoort antwoord dat uitsluitend Republiek-leden in de whatsappgroepen zitten,
met uitzondering van de politieke groepen.

Okke vraagt of het mogelijk is om in het verband van de verkiezingen over een paar weken
een debat te organiseren tussen lijsttrekkers over monarchie en republiek.
Floris Müller antwoordt dat dit nu te kort dag is, zeker met de agenda van debatten in
ogenschouw. Voor de volgende verkiezingen ziet het bestuur graag een voorstel hierover
van de leden tegemoet.

De vergadering is om 11.48 uur gesloten.


